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Idrottspolitiska Rådet 
 

Tid: 22 april 2013, 15.00-16.00 

Plats: Guldsmeden, Sal B 

Närvarande: Gunnar Canslätt (KD), ordförande 
Henrik Persson, ledamot 
Härje Lindgren, SISU  
Lars Ekengren, Hälsinglands idrottsförbund 
Gudrun Ekblom, Hälsinglands idrottsförbund 
Ulrika Wenn Social och fritidchef  
Inga Britt Jonsson, verksamhetschef fritiden 

  

Ej närvarande: Ulla Fernlund, SISU 

1. Genomgång av föregående protokoll 
Gunnar Canslätt hälsar alla välkommen. Vi går igenom protokollet från den 
29 jan 2013. Under punkt 8 lämnade vi två frågor att ta upp på dagens möte. 
Dessa frågor är A och B i dagens protokoll. 
 
A. Hur arbetar föreningar i kommunen för att motverka kränkningar 
och övergrepp? Har någon undersökning gjorts om läget? I så fall när 
och hur redovisades resultatet?  Finns det behov av någon 
undersökning? 
 
HudikBjörkberg och SISU bjöd in föreningar till en föreläsning av Patric 
Sjöberg den 17 januari 2013. Ett 30 tal föreningar deltog, berättar Härje. 
Om ett pågående arbete av SISU, berättar Lars, ”Idrotten vill” handlar om 
barns rättigheter. SISU stödjer föreningar kostnadsfritt för att komma in i 
”Idrotten vill” arbetet, pengar finns avsatta. 
Vilka föreningar som tagit del av materialet och vilka som går vidare finns 
hos SISU, kan ses 2014. 
För föreningar som ansöker om medel för t.ex anläggningsbidrag villkoras 
”barns rättigheter”  
På nästa föreningsträff kommer att informeras om arbetet. 
 
B. Bör vi ha någon från idrottsföreningarna som kommer till 
fritidsgårdarna? 
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Det bör ligga i föreningarnas och fritidsgårdarnas gemensamma intresse. 
Inbjudan bör komma från fritidsgårdarna till föreningarna. Skicka ut till 
fritidsledarna. Hockey ska börja fälta.  
 

2. Nätverket Svensk barn- och ungdomsidrott: Inga pengar till 
klubbar som nivåindelar barn. 
”Camp Activ ab” står bakom utskicket. Vi ligger lågt, kollar mer till nästa 
möte? 

3. Träff med Julle United. 
Kommunalrådet Jonas Holm och ordförande Gunnar Canslätt har haft en 
träff med Julle United utifrån TV-inslaget. 

4. Investeringsbehov 
Hudiksvalls kommun reviderar årligen sin investeringsplan. Social och 
fritidsförvaltning har påtalat behovet av nya anläggningar inom fritiden. Det 
har gjorts en inventering över vilka behov som finns och som ska utmynna i 
en tänkbar plan för att utveckla idrottsanläggningarna. Dessutom pågår 
följande utredningar. 
*Glysis AB ska presentera ett förslag på ny hall samt en till 
konstgräsplan.  
*Håstaholmen, ska presentera olika förslag på en till hall i det området.  
Flera föreningar har kontaktat kommunen om behov av både fullstor hall och 
konstgräs. Prioriteringar kommer därefter att ske om det/när det finns 
ekonomiska möjligheter att genomföra investeringarna. 

5. Hur arbetar föreningarna praktiskt drogförebyggande? 
Förslag från Härje: Försöka bjuda in någon förening till nästa träff, som är ett 
bra exempel på hur man jobbar praktiskt drogförebyggande. 

6. Nästa träff 
Idrotts Politiska rådet måndag 16 sep 15.00 sal C 
Föreningsträff onsdag 2 oktober 18.30 Sal A 
 

 
Vid pennan 

Inga Britt Jonsson 
verksamhetschef fritiden 

 

 

 
 


